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Der blev afviklet 

ordinært skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 27. april 2021 kl. 16:30 – 18:30,  
Vi forventer via SKYPE, ellers festsalen 

 

Deltagere 

Forældrerepræsentanter 

- Christina Fürst Mogensen (formand) 

- Susanne Ager Höy (næstformand) 

- Morten Enni  

- Peter Vomb   

- Anka Sonne 

- Anne Jensen 

- Annie Due 

 

 

Elevrepræsentanter 

- Nana Jenne Strand, 8B  - Katrine Jenne Strand, 7B

Medarbejderrepræsentanter 

- Lykke Rømer - Bonnie Blicher Hedesmann 

Ledelsesrepræsentanter 

- Pernille Rigstad (skoleleder, leder mellemtr.) 

- Julie Kjær Johansen (Leder af indskoling/SFO) 

- Berit Noer (Leder af overbygningen)

 

Evt. Fraværende: Anne, Bonnie samt Susanne, Annie deltog ikke i punkt 1- 8.  

 

 

 

-  

Referat 
Punkt Tid Emne 

Hvad handler punktet om, til orientering (O), drøftelse 
(D) eller beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion 
på beslutning, angivelse af evt. deadline. 

Formidling og 
ansvarlig Hvem, 
af hvem og hvor-
dan? 

1 1630 Godkendelse af dagsorden (B) Dagsorden godkendt 
 

 

2 1635 Meddelelser (O) 
- Fra formanden 
- Fra øvrige medlemmer, særligt eleverne 
- Fra ledelsen  

 

Formanden:  

• Der er kommet nogle reaktioner i for-
hold til delingen af nye klasser på 7. 
årgang. De er primært kommet til Sko-
lelederen.  

• Samrådsmøde. Primært om skoleun-
dersøgelsen 

 
Medlemmer: 

• Anka har været til seminar om det at 
sidde i skolebestyrelsen, herunder til-
synsopgaven 

• Der var et spændende oplæg om Sko-
len uden skæld ud 

• Anka vil gerne fortælle mere om det 
på et kommende møde 

Eleverne: 

• Elevrådsmøde – elevrådet forbereder 
en skrællekonkurrence, hvor mange af 
skolens klasser skal være med.  

• Elevrådet vil søge puljemidler til aktivi-
teter i frikvarterer, så ingen står alene. 
Det kunne fx være 7. eller 8. årgang.  

Ledelsen: 

• Ansøgningen er sendt afsted sammen 
med 8-9 andre ansøgninger.  
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• HRS vinder Edison med et hold fra 5. 
klasse med Projekt Multivask. 

• Status om personalesituationen: Heidi 
Lorentzen er startet i SFO. Der er ansat 
3 nye lærere i skoledelen. En af vores 
medarbejdere går på barselsorlov til 
det nye skoleår. En medarbejder har 
søgt nye udfordringer.  

• I dag har der været samtaler med alle 
lærere omkring primært dansk og ma-
tematikopgaverne på klasserne 

• Ny arbejdstidsaftale på lærerområdet 

• Der er kommet nye møbler. Desværre 
var der en del skader, så de er sendt 
tilbage. Der kommer nye før sommer-
ferien. 

• Arbejdstilsynet kommer på besøg i lø-
bet af det kommende år 

• HRS har modtaget nogle penge til af-
gangseleverne på 9. årgang og nogle få 
midler til resten af skolen samt lidt til 
elevrådet fra staten bevilliget af folke-
tinget. Pengene skal bruges inden 31/7 
2021.  

 
 

3 1645 Årsmødet (O/B) 
- Sidste aftaler på plads 

 

Christina byder velkommen og fremlægger 
årsberetningen. Derefter er der dialog med de 
fremmødte. Derefter evt.  
 

 

4 1650 Dimissionsfest tirsdag d. 22. juni 2021 kl. 17 – 19 
(O/B) 

- Orientering samt aftaler  
 

Skolen vil gerne have alle elever igennem den 
formelle del af dimensionen på samme tid, da 
klassen er blevet undervist sammen.  
Christina er forældre og vil gerne bede en anden 
om at varetage opgaven med at holde en tale. 
Christina finder en afløser. 
Dimensionen afholdes i festsalen på HRS. 
 

 

5  Dato for suppleringsvalg (B) 
- Forslag: Tirsdag d. 8. juni kl. 1730 – 1750  

(samme dag som næste bestyrelsesmø-
de) 
 

Nuværende suppleant går ind i bestyrelsen 
derfor skal der holdes suppleringsvalg.  
Pernille og Christina arbejder videre med det. 

 

6 1655 Corona-situationen (O/D) 
- Status, ønsker 

 

Elevrådet:  
Testning fungerer godt. Udeordninger fungerer.  
Det udfordrer at vi ikke må være sammen med 
parallelklasser.  
Et godt råd – det var dejligt med fokus på det 
sociale efter nedlukningen. Det vil vi gerne have 
mere af.  
Studietiden fungerer ikke optimalt. Det er ikke 
alle der arbejder. Nogen er færdige med det i 
skoletiden – andre får det som lektie.  
 
Skoleleder: 
Samvær mellem klasser savnes.  
Der er ikke mange forældrehenvendelser.  
Der er udvidet i antallet af lærere og fag pr. 
klasse. Der er kommet små åbninger i forhold til 
møder med personalet og brug af sund fornuft i 
situationer.  
 
Som forældre til indskolingselever savnes frihed 
til at lege på tværs af områder og klasser.  
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7 1705 Planlægning 21/22 (D/B) 
- Ringetidssæt skoleåret 21/22 (bilag) 
- Valgfag skoleåret 21/22 

 

Ringetidssæt godkendt.  
Valgfag 
9. klasse: Vi er stadig i planlægningsfasen, valg-
fag der udbydes vil følge senere på foråret. 
Fokus på praktiske fag, evt. med prøveforbere-
dende aktiviteter sidst på skoleåret 
7. klasse: Eksamensfagene, der udbydes, vil 
være i retning af musik, hds, billedkunst og mad 
 
Der bliver igen i år også valgfag i indskolingen. 

 

8 1720 Elevers rygning samt brug af snus (O/D) 
- Status & handlinger 

Berit orienterede om dialog med personalet, 
herunder også kontakt til BRKs Sundhed & Fore-
byggelse. Berit afventer tilbagemelding fra 
Sundhed & Forebyggelse for vejledning.  
 

 

9 1735 Forældretilfredshedsundersøgelsen 2020 (O/D) 
- Resultat og dialog 
- Næste skridt: Forslag om, at handlinger 

drøftes på skolebestyrelsesmøde d. 8. 
juni 2021 
 

Pernille orienterede om resultaterne fra foræl-
dreundersøgelsen. Der ses fremgang på mange 
områder. 
Slides sendes ud med referatet.  
 
Drøftelse af svarprocenten, som gerne kunne 
have været højere.  
Det drøftes på næste bestyrelsesmøde, hvordan 
der skal arbejdes videre med udvalgte fokus-
punkter.  
Arbejdet skal hænge sammen med skolens 
udviklingsplan. 
 

 

10 1755 Busbetjening af eleverne til/fra Hans Rømer Sko-
len (O/D/B) 

- Status: Hvordan betjenes skolens elever 
i dag? 

- Dialog om udfordringerne 
- Stillingtagen til evt. handlinger, som kan 

medvirke til en bedre busbetjening af 
skolens elever og deres forældre 
 

Pernille fremlagde den nuværende busbetjening 
af HRS.  
Nogle af vores elever har lang transporttid. Op til 
55 min. hver vej. Det er særlig elever der skal på 
tværs af øen.  
Annie laver et udkast til skriv til politikkerne og 
Ejendomme og Drift. Problemstillinger sendes til 
Annie.  

 

11 1810 Budgetopfølgning ultimo februar 2021 (O) 
 
Bilag 
 

Fald i forventet overskud skyldes ansættelse af 
ekstra lærer. Der er tilskud på vej vedr. trivslen i 
forlængelse af coronatiden. 

 

12 1815 Evt. (O) 
 

Stor tak til Morten for arbejdet i skolebestyrel-
sen gennem mange år.  
 

 

13 1820 Den gode Historie (O) 
-  

  

14  Til pressen (B)   

15  Til kommende møde(-r) (B) Værdiregelsæt, herunder ordensregler 
Vores pædagogiske indsatser i forhold til elever-
ne på HRS 
Foto af den nye bestyrelse 
Værdiregelsæt 
Dato for værdiaften 
 

 

16 1830 Godkendelse af referat (B) Godkendt.   

Christina og Pernille d. 14. april 2021 
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Mødet slut kl. 1830 

 

Elev Katrine Jenne Strand 

 

Elev Nana Jenne Strand 

Forældrerepræsentant Anka Sonne 

Forældrerepræsentant Christina Fürst Mogensen 

Forældrerepræsentant Morten Enni 

Forældrerepræsentant Peter Vomb 

 

Forældrerepræsentant Susanne Ager Höy 

 

Forældrerepræsentant Annie Revsbech 

Forældrerepræsentant Anne Jensen 

Medarbejderrepræsentant Bonnie Blicher Hedesmann 

 

Medarbejderrepræsentant Lykke Rømer     


